
Notulen algemene ledenvergadering 23-09-2024 

Aanwezig: 
• Jikke van Lisdonk 

• Sandera Horsten 
• Daniëlle Michielsen 
• Gaby Boers 
• Ilona Hansort 
• Seph Hermans 
• Marijn Laming 
• Jetske Metsaars 
• Julie Verkade 
• Natalie Hansort 
• Kevin Krol 
• Bas Vromans 
• Tijn van Lisdonk 
• Joost Beukers 
• Demi Maas 
• Renate van Dongen 
• Patricia Wouters 
• John Kamberg 
• Jasmijn van Lisdonk 
• Thomas van Lisdonk 

Niet aanwezig met afmelding:  
• Jose van Oirschot 
• Marlou Timmermans 
• Ouders Lisa van Hest 
• Ouders Sunna en Katja van den Brink 
• Moeder Vajen Taling 
• Moeder Lynn en Mila de Vetter 

De vergadering: 

Jikke opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom. 
Ze vertelt hoe de vereniging er momenteel uit ziet, aantal leden en de samenstelling bestuur en vacatures: 
Voorzitter:            Jikke 
Penningmeester: Sandera 
Secr./ledenadm.: José na het stoppen van Jeanne van Beek 
TC:                          Ilona, Danielle, Tijn 
AC:                         Gaby 
Wedstrijdsecr.:     Seph 
Barcommissie:      José 
Gebouwenbeheer/onderhoud: Jose en Theo 
 
Daarna heeft elke commissie de belangrijkste feiten benoemd die zijn gepasseerd in deze periode.  

TC: 
We zijn in juni geëindigd met de teamindeling. Misschien lijkt het dat het zo in 
elkaar gezet is, maar dit is een proces van maanden waar we zoveel mogelijk 
rekening met iedereen willen houden. Hopelijk begrip dat dit niet altijd kan, we 
hebben ons nu eenmaal aan bepaalde regels vanuit de handbalbond te 
houden zoals leeftijd. Te grote teams is voor niemand fijn, maar te kleine 
teams kan ook ongemakken opleveren. Blij dat we zoveel D -E en F jeugd 
hebben op dit moment. 
We zijn begonnen met het voeren van gesprekken met trainers en coaches. 
Doel om in beeld te krijgen hoe de beleving hierbij is. Wat mis je? Wat is fijn 
en waar heb je eventueel hulp bij nodig. Hieruit volgt de doorgaande leerlijn 
die we dit jaar verder ontwikkelen. Wij als TC hebben regelmatig contact met 
Kevin Krol, sportcoach vanuit de ABG gemeente. Hieruit voortkomend is een 
voorlichting samengesteld voor alle trainers van de teams. Vorig jaar helaas 
geen tot weinig animo, dit jaar zullen we het “verplichten” aanwezig te zijn. 
Hierin komen de basisprincipes hoe je een training opbouwt naar voren. Ook 



zal er onderling kennis van de praktijk uitgewisseld kunnen worden. 
Deze voorlichting wordt gehouden op woensdag 30 oktober van 19.15- 20.15 
uur bij Den Butter. 
Tot slot zijn de trainingstijden voor het binnenseizoen bekend. We hebben 
voor het eerst een extra zaal tot onze beschikking. Op deze manier kunnen er 
veel jonge leden trainen in een ruimte die groot genoeg is. 
 
AC:  
De AC heeft in 2023/2024 weer een aantal activiteiten georganiseerd;  
Sinterklaas, de carnavalsoptocht, natuurlijk het jeugdweekend en wederom een supergezellig familietoernooi. 
 
Op de agenda: 

• De Zetjesdag komt er ook weer aan op zaterdag 5 oktober 
• Scholenhandbaltoernooi op 16 oktober 2024 
• Pietentraining 27 november 2024 
• Carnavalsoptocht 4 maart 2025 
• Spelletjesavond april/mei 2025 
• Jeugdweekend 27 juni t/m 29 juni 

 

Wedstrijdsecretariaat:  

Seph Hermans heeft het stokje overgenomen van Jose als wedstrijdsecretaris. Alles is al weer ingedeeld, er wordt 
getraind in zowel den Butter als in de Sporterijen. 
 
Penningmeester:  
Het financiële verslag/begroting wordt uitgelegd/besproken. 
Voorstel contributieverhoging 
Via activiteiten proberen jeugd binnen te halen, we staan dit jaar op de jaarmarkt. 
 
Kascontrole:  
Is uitgevoerd bij Sandera door Patricia van Giessel en Marijn Laming 
Alles was in orde! 
Marijn heeft het 2 jaar gedaan dus er is een vacature open. Demi Maas gaat dit invullen.  
 
PR: 
Marijn blijft voorlopig de site en sociaal media doen 
 
Stemming: 
*Er moet een contributieverhoging komen.  
 -Er is gestemd en unaniem voor.  
*Verhoging van de drankprijzen 
- Er is gestemd en unaniem voor.  
 
 
Rondvraag  
Nathalie Hansort: Ik zou het fijn vinden als er vanuit de jeugd weer wat spelers mee gaan helpen met de trainingen 
bij de F. Tijn geeft aan dat dit ook eventueel bij de E zou kunnen. 

VACATURE; 

*hulp barcommissie 
*sponsorbeheer 
*website onderhoud 


